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INTERPELACJiAgr

Przedmiot i temat interpelacji: dokończenie budowy boiska sportowego na osiedlu Na Stoku.

Uzasadnienie: W imieniu mieszkańców Osiedla Na Stoku zwracam się z pytaniem odnośnie planów

i możliwości dokończenia budowy boiska sportowego na terenie osiedla w pobliżu bloku nr 82.

Na dziś inwestycja wykonana jest w 50%, czyli jest zrobiona połowa boiska. Druga połowa to klepisko

zakończone siermiężną bramką zespawaną z rur. Korzystanie z tej części nie jest bezpieczne.

Dodatkowo, jeśli są na boisku rozgrywane mecze z wykorzystaniem obu część (a jak inaczej je

rozgrywać?), istnieje zagrożenie szybszego zużywania się nowej nawierzchni poprzez nanoszenie na

nią przez grających błota i kamieni z klepiska. Zestawienie tych dwóch funkcjonalnych i estetycznych

światów budzi nie tylko zdziwienie u mieszkańców i osób odwiedzających osiedle, ale także wywołuje

wesołość, żeby nie powiedzieć śmieszność. Z boiska korzystają głównie dzieci i młodzieży i nie jest to

dla nich przykład dobrego planowania i wykonania. Dlatego zwracam się z prośbą o podjęcie starań,

aby dokończyć budowę drugiej części boiska i doprowadzić go do stanu normalności, co nie tylko

poprawi estetykę tego terenu, ale także pozwoli na normalne i bezpieczne korzystanie z tego obiektu

sportowego przez mieszkańców miasta.

Z wyrazami szacunku


